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OR.0012.5.6.2025 

PROTOKÓŁ nr 9/25 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 marca 2025 r. w godz. od 08:15 do 09:05  

w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pana Bartłomieja Panka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Godszling-Graczyk Justyna 

2. Kazimierczak Jacek – zastępca przewodniczącego 

3. Krzemiński Wojciech  

4. Mituła Bronisław 

5. Panek Bartłomiej – przewodniczący 

6. Wojtuniak Radosław 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1) Joanna Skotnicka-Fiuk – Zastępca Burmistrza Wielunia, 

2) Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta, 

3) Jarosław Rozmarynowski – Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń (GKRPAiPN),  

4) Marta Kaczmarek – Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń (GKRPAiPN),  

5) Mirosława Kolanek – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      

w Wieluniu (MGOPS), 

6) Elżbieta Sołtysiak – Zastępca Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wieluniu (MGOPS), 

7) Agata Torchała - Pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieluniu 

(MGOPS), 

8) Anita Fajerska – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego w Wieluniu.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń na rok 

2025”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej                        

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Wieluń na rok 2025. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Wieluniu i realizacji 

„Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy                                

w Rodzinie w Gminie Wieluń na lata 2021-2025”, za 2024 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 r. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Porządek obrad po zmianach wprowadzonych podczas trwania komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej                        

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Wieluń na rok 2025.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wieluń na rok 2025”. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń               

i realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Wieluń na lata 2024-2030”, za rok 2024. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 r. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
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8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Spraw Społecznych. 

Przywitał wszystkich obecnych. Zapytał, czy ktoś proponuje zmiany w porządku obrad? Nikt 

się nie zgłosił.  

Porządek obrad wysłany radnym stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek poinformował, że na prośbę Pani Marty Kaczmarek - 

Pełnomocnika Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wieluń (GKRPAiPN) proponuje członkom Komisji 

Spraw Społecznych zamianę kolejności punktów porządku obrad dzisiejszej komisji, tj. 

dotychczasowy pkt 3 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wieluń na rok 2025”, będzie miał nr 4. Z kolei dotychczasowy pkt 4 pn. 

„Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej                       

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wieluń na rok 2025” będzie miał nr 3 porządku obrad. Zarządził głosowanie. Kto jest za 

wprowadzeniem ww. zmian w porządku obrad dzisiejszej komisji, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach „za”) wyraziła zgodę na 

zmianę porządku obrad zaproponowaną przez Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2  

Informacja o sporządzonym protokole nr 8/25 z posiedzenia Komisji. 
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Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi                             

do sporządzonego protokołu? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła protokół nr 8/25. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej                        

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki             

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wieluń na rok 2025 zał. nr 3. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku 

obrad?  

Radna Justyna Godszling-Graczyk poprosiła o przedstawienie i omówienie zmian                           

w przedłożonym projekcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej                     

w Wieluniu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki              

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wieluń na rok 2025. 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że 

zmiana dotyczy wyłącznie środków, które dotarły, (jak zawsze o tej porze roku) do Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

(GKRPAiPN). Jest to kwota 250.000,00 zł. Zmiana Programu wynika tylko z tych kwot. Z kolei 

takie usytuowanie i rozmieszczenie środków w przedłożonej zmianie uchwały wynika                      

z wniosków, które wpływają do GKRPAiPN. Przy podziale tych środków zostały przyjęte 

pewne determinanty takie jak np. wzmocnienie tymi środkami działalności świetlic 

środowiskowych o kwotę, którą radni wcześniej zdjęli. Podkreślił, że ta kwota w listopadzie             

i tak nie zaspokajała potrzeb świetlic. Było wówczas proponowane 500.000,00 zł, ale po 

decyzji Rady Miejskiej zostało 485.000,00 zł. Obecnie dokładają z tych środków 25.000,00 zł. 

Dodał, że obecnie doszły inne zadania dofinansowane z GPRPAiPN, które były również 

uwzględniane na 2024 rok, tj. Bij Mistrza, czy Złota Płetwa.  
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Pełnomocnik GKRPAiPN Marta Kaczmarek powiedziała, że wszystkie proponowane przez 

Urząd Miejski zmiany wynikają z wniosków, które wpływają do Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Wniosków jest 

dużo. Zaznaczyła, że tworząc przedłożony projekt uchwały opierała się na planie, który był 

zmieniany w zeszłym roku. Kiedy wpływają dodatkowe środki można je rozdysponować. 

Realizowane są one na podstawie tych wniosków.  

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że 

proponowane zwiększenie środków nie zaspokaja kwot wnioskowanych. Gminna Komisja 

według zadań jakie ustalają wnioskodawcy określaja zakres działań profilaktycznych.  

Pełnomocnik GKRPAiPN Marta Kaczmarek odniosła się do konkretnych zmian mówiąc, że                   

w pkt. 5 wnioskują o 520.000,00 zł na funkcjonowanie świetlic środowiskowych w Wieluniu               

i Olewinie. Jest to spowodowane tym, że Pani Skarbnik odgórnie zasugerowała, że brakuje na 

wynagrodzenia. Tak więc, taka kwota była konieczna do realizacji. Kolejno pkt 9. Wspieranie 

środowisk abstynenckich. Są to koszty stałe, które ponoszą już od kilku lat, tj. wyjazdy                     

i wynajmy. Dlatego też proponowane jest zwiększenie z 30.000,00 zł do 40.000,00 zł. 

Następnie w pkt 10. Szkolenia dla członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Wieluń zwiększyli z 7.000,00 zł na 10.116,30 zł. Jest to podyktowane 

tym, że ostatnie pełne szkolenie członków GKRPAiPN odbyło się 3 lata temu, a przepisy są 

nowelizowane, dochodzą nowe zadania, programy profilaktyczne są zmieniane. Tak więc, 

warto byłoby takie szkolenie przeprowadzić. Dodała, że otrzymała i przesłała członkom 

GKRPAiPN ofertę szkolenia stacjonarnego. W pkt 11. Działania informacyjno-edukacyjne,               

w tym kampanie edukacyjne oraz organizacja imprez profilaktycznych – z 5.000,00 zł 

dołożone zostało aż 50.000,00 zł, co w sumie daje kwotę 55.000,00 zł. Z tej kwoty Komisja 

przeznacza środki na wydarzenia, które organizują szkoły, stowarzyszenia, fundacje, które 

zgłaszają się do nich, oczywiście jest to w tematyce profilaktycznej i przeciwdziałaniom 

alkoholizmowi.   

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że przez 

ostatnie 4 lata GKRPAiPN na wszystkie te działania przeznaczyła około 300.000,00 zł. W 2002 

roku zmieniała się ustawa oraz zmienił się organ nadrzędny, z Państwowej Agencji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (PARP-y) powstało Centrum Przeciwdziałania 
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Uzależnieniom. W związku z tym Komisji doszło dużo nowych zadań w tym behawioralnych. 

Ze środków z Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi korzystają przeważnie szkoły 

wiejskie, niestety tylko jedna szkoła z Wielunia skorzystała z tych środków. Nie są to działania 

jednorazowe, bowiem są to działania rozciągnięte w czasie, tj. 3-miesięcznie, półroczne, 

roczne. 

Pełnomocnik GKRPAiPN Marta Kaczmarek dodała, że został również wprowadzony pkt. 18. 

Działania informacyjno-edukacyjne w zakresie szeroko rozumianej profilaktyki uzależnień dla 

wychowanków i rodziców placówek oświatowo-wychowawczych w Gminie Wieluń w kwocie 

40.000,00zł. Złożone wnioski są prawie na całą tą kwotę. Wśród działań profilaktycznych                 

w szkołach organizowane są po 3, 4 eventy, wydarzenia, spotkania z rodzicami, festyny oraz 

zapraszani są prelegenci. 

Radny Jacek Kazimierczak zapytał, czy Gmina Wieluń informuje wszystkie szkoły z terenu 

gminy, że mogą skorzystać ze środków z Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii? 

Pełnomocnik GKRPAiPN Marta Kaczmarek powiedziała, że szkoły mają taką wiedzę.  

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, czy są szkoły, które nigdy nie otrzymały 

środków? 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że nie 

ma takiej szkoły, która wnioskowałaby o środki, a by ich nie otrzymała.  

Radny Radosław Wojtuniak zapytał, jakie wnioski z nadwyżki środków nie zostały przez 

GKRPAiPN uwzględnione, bądź część tych wniosków nie została rozpatrzona lub zmniejszone 

zostały kwoty? 

 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że 

wnioski Komisja rozpatruje w sposób merytoryczny. Wnioski Komisja, powinna uwzględnić              

w ogólnym zakresie proponowanej kwoty.  

Radna Justyna Godszling-Graczyk powiedziała, że na poprzedniej Komisji Spraw Społecznych 

wywiązała się dyskusja na temat, tego, iż w klubach sportowych w Gminie Wieluń, 
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prowadzone są zajęcia, które wymagają wkładu finansowego rodziców. Zapytała, czy 

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej (MGOPS), bądź Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii (GKRPAiPN) 

dofinansowuje takie zajęcia sportowe dla dzieci?  

Kierownik MGOPS w Wieluniu Mirosława Kolanek powiedziała, że w Gminie Wieluń 

przyznawane są dzieciom stypendia szkolne. Przyznawane są one w zależności od dochodu 

rodziny. Nie są wysokie, ponieważ mieszczą się w kryteriach pomocy społecznej. Jest katalog 

wydatków na cele edukacyjne. Katalog ten określa o co rodzice mogą się zwracać jeżeli 

chodzi o zwrot zakupionych rzeczy. W tym katalogu ujęty jest również udział dzieci                         

w zajęciach edukacyjnych, w tym wyrównawczych wykraczających poza zajęcia realizowane 

w szkole w ramach planu nauczania, a także udział w zajęciach edukacyjnych realizowanych 

poza szkołą. Powiedziała, że pod to można byłoby podciągnąć dofinansowanie dla dzieci               

z biedniejszych rodzin dodatkowych zajęć sportowych. MGOPS pod to podciąga np. 

korepetycje. Czyli np. w sytuacji, gdy rodzic przyniesie zaświadczenie, że wydał na 

korepetycje jakąś kwotę to w ramach tego stypendium jest to refundowane. Dodała, że 

rodzice, którzy zwracają się do nich o taką formę wsparcia mają wiedzę o takim programie, 

ponieważ każdy z rodziców otrzymuje od nich katalog rzeczy o jakie mogą się zwracać                     

o refundację. Wysokość tego stypendium określa ustawa. W pierwszym półroczu jest to 248 

zł miesięcznie, natomiast w drugim półroczu, gdzie wydatki rodziców poniesione na szkołę są 

mniejsze jest to kwota 100 zł. Rodzice przynoszą różne faktury za różne rzeczy i wówczas 

mają zwrot.  

Radna Justyna Godszling-Graczyk zapytała, czy można byłby połączyć działania GKRPAiPN               

i MGOPS-u w ramach tego stypendium, że np. GKRPAiPN mogłaby dołożyć jakieś pieniądze 

do tego stypendium? 

Kierownik MGOPS w Wieluniu Mirosława Kolanek powiedziała, że MGOPS na te stypendia 

otrzymuje dotacje, tak więc nie są to pieniądze gminne.  

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski przedstawił 

statystyki dotyczące celu funkcjonowania w szkołach Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi. 75% uczniów deklaruje, że dotknął ich hejt w social mediach, 40% 

nastolatków doświadczyło osobiście wyzwisk w Internecie, co 4 uczeń był ośmieszany                      
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i poniżany online, najbardziej narażone są 13-latki. W tej grupie wiekowej jest to 25% 

chłopców i 28% dziewczynek którzy doświadczają cyberprzemocy. Dziewczyny w wieku 18-

24 lat doświadczają hejtu w Internecie znacznie częściej niż w innych grupach wiekowych. 

Tylko 21% dzieci mówi o hejcie rodzicom. A aż 75% rodziców zaprzecza, że ich dziecko padło 

ofiarą hejtu, co pokazuje, że rodzice mają pełną nieświadomość tego co dzieje się z ich 

dzieckiem. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o realizację Programów ze środków GPRPAiPN to                   

w szkołach są one bardzo potrzebne, bowiem dzieci bardzo się w nie angażują.  

Radny Jacek Kazimierczak zaproponował, aby członkowie GKRPAiPN bardziej zachęcali 

szkoły z terenu Gminy Wieluń do korzystania z tych środków. 

Radna Justyna Godszling-Graczyk również powiedziała, że GKRPAiPN powinna zachęcić 

wszystkie szkoły z terenu Gminy Wieluń, aby brały udział w różnych projektach 

finansowanych z GPRPAiPN, po to, by jak najwięcej dzieci z wieluńskich szkół zostało 

objętych działaniami profilaktycznymi. 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że dotrą 

bezpośrednio do wieluńskich szkół, aby do tego przystąpili. 

Radny Bronisław Mituła powiedział, że w najbliższą niedzielę w Dąbrowie już po raz IV 

odbędzie się Bieg Strażaka. Zapisało się do niego ponad 430 osób i ponad 70 jednostek Straży 

Pożarnej z całej Polski. Tak więc, frekwencja jest rekordowa. Bieg Strażaka dofinansowany 

jest ze środków z GKRPAiPN, ale również pozyskują wielu sponsorów m.in. na nagrody.  

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że 

Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze (MDP) mają problem z uzyskaniem środków na swoją 

działalność z Państwowej Straży Pożarnej (PSP).  

Radny Bronisław Mituła powiedział, że w ubiegłym tygodniu rozmawiał z Komendantem PSP 

w Wieluniu, który zapewnił go, że w tym roku takowe środki prawdopodobnie zostaną 

przeznaczone na ten cel. 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że                  

w innych gminach i miastach na prawach powiatu w 2018 roku Rady Gmin podjęły zmianę 

dotyczącą usytuowania punktów sprzedaży alkoholu na zewnątrz i odległości od obiektów 

chronionych, np. szkoły, kościoły i boiska sportowe, co jest zapisane w ich Programach 
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Przeciwdziałania Alkoholizmowi np. Wieruszów, Złoczew, Łask, Tomaszów Mazowiecki, czy 

Zgierz. W większości z tych miast ta odległość jest to 30 m, natomiast w Wieluniu jest to 50 

m. W GPRPAiPN Gminy Wieluń są również wpisane limity obiektów, punktów sprzedaży 

alkoholu, w zależności od ilości sprzedaży procentowej alkoholu. W Wieluniu te limity są na 

poziomie 84%, regularnie limity te spadają. Zaznaczył, że zmiana odległości usytuowania 

punktów sprzedaży alkoholu nie spowoduje zwiększenia ilości tych obiektów. Ustawa 

nakłada docelowo obowiązek oznakowania takich punktów sprzedaży alkoholu. Zaznaczył, że 

ten temat poddaje pod rozwagę członkom Komisji Spraw Społecznych. Dodał, że spożycie 

alkoholu w Gminie Wieluń mieści się poniżej średniej krajowej.  

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zapytała, czy członkowie GKRPAiPN rozmawiali na 

swoich posiedzeniach o ograniczeniu godzin sprzedaży alkoholu. 

Przewodniczący GKRPAiPN w Gminie Wieluń Jarosław Rozmarynowski powiedział, że tak              

i w tej kwestii zdania są podzielone.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/120/24 Rady Miejskiej w Wieluniu z dnia 28 listopada 

2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wieluń na rok 2025, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 4 głosach „za”, 2 głosach 

„wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Opinia Komisji Spraw Społecznych nr 25/9/25 z dnia 25 marca 2025 r. stanowi zał. nr 4 do 

protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 (po zmianach) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń na rok 

2025” zał. nr 5. 
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Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń na rok 2025”, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 5 głosach „za”, 1 głosie 

„wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Opinia Komisji Spraw Społecznych nr 26/9/25 z dnia 25 marca 2025 r. stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 (po zmianach) 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń               

i realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej w Gminie Wieluń na lata 2024-2030”, za rok 2024 zał. nr 7. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za sprawozdania z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń i realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Wieluń na lata 

2024-2030”, za 2024 rok, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie  

sprawozdania z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Wieluń i realizacji 

„Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej w Gminie Wieluń na lata 2024-2030”, za rok 2024.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 (po zmianach) 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 r. zał. nr 

8. 
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Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się 

nie zgłosił. Poprosił Panią Kierownik Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej (MGOPS)  

o wprowadzenie w tym punkcie porządku obrad. 

Kierownik MGOPS w Wieluniu Mirosława Kolanek powiedziała, że ustawa o wspieraniu 

rodziny i pieczy zastępczej obliguje każdą z gmin do opracowania i realizacji takich 3-letnich 

Programów. W Gminie Wieluń taki Program również funkcjonuje, obecnie jest on na lata 

2024-2026. Jest on kontynuacją poprzednich programów. Zgodnie z ustawą takie Programy 

funkcjonują w Polsce od 2012 roku. Celem tego Programu jest rozwój systemu wsparcia dla 

wszystkich rodzin z dziećmi oraz dzieci i młodzieży w Gminie Wieluń. Działania w ramach 

tego Programu podejmowane są przez różne instytucje m.in. MGOPS, jednostki organizacje 

Gminy Wieluń tj. Muzeum Ziemi Wieluńskiej, Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

Wieluński Dom Kultury, placówki oświatowe, poradnię psychologiczno-pedagogiczną oraz 

organizacje pozarządowe. Przedstawione sprowadzanie wskazuje jakie działania były 

podejmowane w 2024 roku. Wszystkie te działania mają na celu wzmocnienie i integrację 

rodziny oraz przeciwdziałanie marginalizacji. Koordynatorem tego Programu jest Pani 

Kierownik Domu Pracy Socjalnej, która wspólnie z pracownikiem świetlicy środowiskowej              

w Wieluniu opracowała to sprawozdanie.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. Kto jest za przyjęciem sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 r., za 2024 rok, kto jest przeciw, kto 

wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie  

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2024 r.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
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Radny Radosław Wojtuniak poprosił, aby zostało posprzątane po zakończonej działalności 

lodowisko i aby ta płyta została uporządkowana. Są tam również śmieci. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk powiedziała, że zostanie to 

uporządkowane.  

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska powiedziała, że na najbliższą sesję wnioskiem 

Burmistrza Wielunia będą wprowadzone 3 projekty uchwał dotyczące porozumień                        

z 3 gminami odnośnie realizacji Programu Czyste Powietrze. 

Przewodniczący Bartłomiej Panek zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. 

Następnie członkowie Komisji Spraw Społecznych zostali oprowadzeni przez Kierownik 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieluniu Mirosławę Kolanek po budynku 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieluniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

      Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Bartłomiej Panek zamknął posiedzenie Komisji. Pożegnał wszystkich 

obecnych. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.        

 

Przewodniczący Komisji 

 

     Bartłomiej Panek 

Protokół sporządziła: 

Adrianna Gajek 


